
REFERAT FRA STYREMØTE I BRENNA VEL 20. SEPTEMBER 2023 

 

Til stede: Einar Nygård, Omar Samarai, Maria Sheikh og Arne Egil Sagen.   
 

 

 

1. Referat fra styremøte 22.8. ble godkjent 

 

 

2. Status økonomi: 

Nytt regnskapssystem er nå klart og faktura for kontingent 2. halvår er nå sendt digitalt 

 
Vi har fått frivillighetsmidler som Maria har tanker om hva som kan gjøres. Hun tar kontakt 

med Gunn Elisabeth i sosialkomiteen. 

 

3. Kommunikasjon; Maria tar opplæring på Lettstyrt med Einar. 

 

 

4. Lekeplasser; Danial har kontakt med en aktør for tilbud/forslag. Forhåpentligvis kan 

vi få flere forslag for behandling på kommende årsmøte.   

 

 

5. Trafikk og parkering; God dialog med P-service, men vi ønsker hyppigere kontroll.

      

Vi gjennomfører en trafikk-aksjon der 4 av styrets medlemmer sto i en drøy time med 

plakater som henviser til altfor høy fart i vårt område. Mange positive signaler på de 

som kjørte forbi. Det bør gjennomføres flere slike aksjoner, men helst med større 

plakater der teksten synes på litt avstand. 

 

6. Sikkerhet; ingen hendelser. 

 

7. Nøtteknekkern; fakturagrunnlag for siste måned godkjent. 

           Vi leter fortsatt etter mulige interessenter for vedlikehold av fellesarealet. 

 

 

8. Behov for å rense overvannskummer; flere steder klarte ikke våre kummer å 

håndtere de vannmassene som vi nå har hatt et par tilfelle av. Vi bestiller rensing. 

 

 

9. Status tilhenger er at vi har bestilt reparasjon av bremser for den store hengeren, 

men verkstedet gir beskjed når de har kapasitet 

 

10. Dato for kommende årsmøte; Mandag 4. mars 2024. Skal gjøres kjent innen årsskiftet 

sammen med info om at frist for forslag til årsmøtet er 31. januar 2024 

 

11. Arbeidet  med oppgradering av gangvei mellom Brennastubben og Brennaveien 

settes nå i gang, var planlagt gjennomført i fjor. 

 

 

12. Neste styremøte avholdes torsdag 2.november hos Sverre i Pasopveien 11 

  


